
 

  

 

 

 

 

 ERHVERVS- OG 

VÆKSTMINISTEREN 

 

7. november 2014 

 

Besvarelse af spørgsmål 4 ad L 17 stillet af Erhvervs-, Vækst- og Ek-

sportudvalget den 30. oktober 2014 efter ønske fra Hans Kristian 

Skibby (DF) 

 

Spørgsmål: 

Ministeren bedes redegøre for, om lovforslaget har betydning for Næ-

ringsbasen og i givet fald på hvilken måde, herunder bedes specifikt op-

lyst, om der fortsat skal ske registrering i Næringsbasen efter samme reg-

ler som i dag. 

 

Svar: 

Med lovforslaget ophæves hele næringsbrevsordningen, herunder også 

den del som betegnes Næringsbasen. Det vil sige, at der efter lovforslaget 

ikke skal ske registrering af fødevarevirksomheder i Næringsbasen frem-

over.  
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